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Protokół Nr 50/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 14 września 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 14:05 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu 

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta Powiatu   

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

5. Urszula Sawicka     - Członek Zarządu 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Mariusz Norsesowicz – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału IKD 

5. Robert Petruk – Zastępca Naczelnika Wydziału IKD 

6. Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

 

Ad. 2 
Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjecie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 49/2015 z dnia 7-8 

września 2015 roku. 

4. Rozpatrzenie spraw: 

1) Podpisanie umowy z Gminą Barlinek w sprawie udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu pomocy finansowej w celu realizacji zadania pn.: „Remont chodnika przy 

drodze powiatowej nr 1575Z w m. Dziedzice” i określenia zasad udzielenia tej pomocy. 

2) Wyrażenie zgody na zamieszczenie ogłoszenia o zamiarze wyboru operatora 

publicznego transportu zbiorowego poprzez udzielenie koncesji. 

3) Wniosek o wyrażenie zgody na postawienie przez Powiatową Stację Sanitarno-

Epidemiologiczną garażu „blaszaka” na terenie górnego parkingu przy ul. Spokojnej 13 – (dz. 

nr 313 obr. 1 m. Myślibórz gmina Myślibórz). 

4) Zaakceptowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2015 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 
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5) Rozpatrzenie wniosków dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Gimnazjum oraz dla ucznia 

klasy I Liceum na rok szkolny 2015/2016. 

6) Wyrażenie zgody na ogłoszenie konkursu na stanowisko koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej oraz zatrudnienie. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

 2) w sprawie zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok. 

 3) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

 4) w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia dróg kategorii dróg 

gminnych. 

6. Rozpatrzenie sprawy: 

1)  Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie usługi polegającej na 

przeprowadzeniu badań psychologicznych zawodowym rodzinom zastępczym oraz 

prowadzącym rodzinne domy dziecka. 

7. Sprawy różne. 

8.        Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Nr 49/2015 z dnia 7-8 września 2015 

roku. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokół. 
 

Ad. 4 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Podpisanie umowy z Gminą Barlinek w sprawie udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu pomocy finansowej w celu realizacji zadania pn.: „Remont chodnika przy 

drodze powiatowej nr 1575Z w m. Dziedzice” i określenia zasad udzielenia tej pomocy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg 

Poinformował, że sprawa dotyczy udzielenia dofinansowania przez Gminę Barlinek  

w wysokości 50% w celu realizacji pn.: „Remont chodnika przy drodze powiatowej nr 1575Z 

w m. Dziedzice” o szacowanej wartości 34 000,00 zł. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) Wyrażenie zgody na zamieszczenie ogłoszenia o zamiarze wyboru operatora 

publicznego transportu zbiorowego poprzez udzielenie koncesji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Zastępca Naczelnika Wydziału IKD 
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Poinformował, że od 1 stycznia 2017 roku zmianie ulegną zasady uzgadniania transportu 

zbiorowego. Określono dwa warianty. Pierwszy wolnorynkowy, w którym przewoźnicy 

jeżdżą według swoich zasad, drugi wariant jest taki, gdzie samorząd jest organizatorem 

transportu zbiorowego. 

W przypadku Powiatu przypada nam rola zorganizowania powiatowych przewozów 

pasażerskich, czyli zapewnienie funkcjonowania linii komunikacyjnej obejmującej przewóz 

pasażerów z miast będących siedzibami Gmin do miasta, gdzie jest siedziba Powiatu. 

Organizacja transportu polega na tworzeniu sieci przystanków komunikacyjnych, wyborze 

przewoźnika i określeniu średniej ceny biletu oraz ewentualnym określeniu ulg. Wówczas  

w ramach tak zorganizowanego transportu powinien zostać zapewniony przejazd autobusów. 

Przekazał, że można tego dokonać w następujących formach: 

1. Stworzenie własnej spółki, która wykonywała by przewozy; 

2. Bezpośredni wybór w formie umowy przewoźnika, który wykonywałby te zadania. 

Zwrócił uwagę, że ustawodawca wskazał w tym przypadku dwa warianty: 

1) Wybór przewoźnika w trybie ustawy o zamówieniach publicznych; 

2) Wybór przewoźnika w drodze koncesji. 

Przekazał, że z punktu widzenia potrzeb Powiatu oraz charakteru potencjalnych linii 

komunikacyjnych wskazane jest, aby dokonać wyboru operatora poprzez udzielenie koncesji 

na usługi. Przekazał, że byłyby uruchomione dwie linie przewozowe: 

1. Myślibórz Dębno  i Boleszkowice 

2. Myślibórz, Nowogrodek Pom. i Barlinek. 

Zwrócił uwagę, że koncesja jest najmniej kosztowna dla Powiatu. Przewoźnik otrzymuje 

upoważnienie do wykonywania przewozu na liniach i Powiat nie ponosi z tego tytułu 

żadnych kosztów. Cena biletu zostanie określona przez Radę Powiatu.  

Jedynym niebezpieczeństwem jest to, że ustawodawca przewidział możliwość występowania 

o rekompensaty. Jeżeli przewoźnik udowodni, to że pomimo wielu starań  i różnych 

czynności podejmowanych z jego strony osiągnie cały czas negatywny wynik finansowy 

netto będzie miał prawo ubiegać się o rekompensatę. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o ulgi, to dopóki istnieją ulgi ustawowe będą one refundowane 

przez Urząd Marszałkowski. Jednak  Rada Powiatu może określić własne ulgi ( czyli można 

wyznaczyć inne podmiotu, którym by przysługiwały) wówczas do nich należałoby dopłacić. 

Jednakże prawdopodobnie ulgi ustawowe od 1 stycznia 2017 roku zostaną zniesione i ciężar 

ich finansowania przejdzie na samorządy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy ulgi muszą być stosowane? 

 

Robert Petruk – Zastępca Naczelnika Wydziału IKD 

Odpowiedział, że nie. Poinformował, że są dwa warianty, czyli przewoźnicy mogą jeździć 

jak chcą i kiedy chcą oraz refundować przewozy w ramach własnej działalności. Jeżeli 

zostanie on wybrany przewoźnik nie ma prawa do rekompensat. Jednak wiąże się to z takim 

zagrożeniem, że po roku przewoźnik może zamknąć linie ze względu na nieopłacalność. 

Drugi wariant to podpisanie umowy z przewoźnikiem. 

Zwrócił uwagę, na prawo dotyczące zapewnienia przewoźnikowi wyłączności na linii. Jeżeli 

linia okaże się rentowna to mogą na niej kursować inni przewoźnicy 

Przekazał, że proponowane wydanie koncesji jest najkorzystniejszym wariantem. Dodał, że 

identyczną formę wyboru operatora zastosowały powiaty sąsiadujące z Powiatem 

Myśliborskim. Umowa może zostać tak skonstruowana, aby zminimalizować ponoszone 

koszty. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
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Zwrócił uwagę, ze należałoby również zastanowić się nad uruchomieniem linii miedzy 

powiatami np. do Choszczna. 

  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zamieszczenie przedmiotowego ogłoszenia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) Wniosek o wyrażenie zgody na postawienie przez Powiatową Stację Sanitarno-

Epidemiologiczną garażu „blaszaka” na terenie górnego parkingu przy ul. Spokojnej 13 – (dz. 

nr 313 obr. 1 m. Myślibórz gmina Myślibórz). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na postawienie przez PSSE w Myśliborzu garażu na terenie 

górnego parkingu przy ul. Spokojnej 13. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

4) Zaakceptowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2015 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zwrócił uwagę, że przed skierowaniem na 

obrady Rady Powiatu winien być on zaopiniowany przez związki zawodowe zrzeszające 

nauczycieli. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5) Rozpatrzenie wniosków dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Gimnazjum oraz dla ucznia 

klasy I Liceum na rok szkolny 2015/2016. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe wnioski zgodnie z kartą sprawy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, na duża ilość nauczań indywidualnych. Zapytał, czy można uzyskać 

informację ile jeszcze zostanie zorganizowanych? 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że Powiat nie może odmówić zorganizowania nauczania indywidualnego 

dla ucznia. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla ucznia 

klasy I Gimnazjum w wymiarze 10 godzin tygodniowo oraz dla ucznia klasy I Liceum  

w wymiarze 12 godzin tygodniowo na rok szkolny 2015/2016. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

6) Wyrażenie zgody na ogłoszenie konkursu na stanowisko koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej oraz zatrudnienie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że obecnie w jednostce zatrudnionych 

jest 4 koordynatorów w tym jeden przebywa na zwolnieniu lekarskim i jeden w wymiarze ½ 

etatu. Do miesiąca września  dodatkowo 1 osoba przebywała na urlopie macierzyńskim oraz 

1 osoba była zatrudniona na umowę zastępstwa. Jednakże z uwagi na prośbę pracownika 

umowa została rozwiązana i tym samym zakończyła się umowa na zastępstwo. 

Przekazała, że  na wynagrodzenia dla koordynatorów została pozyskana dotacja Wojewody 

Zachodniopomorskiego w łącznej wysokości 71 250,00 zł. Poinformowała, że z uwagi na to, 

że zmniejszyło się zatrudnienie zajdzie konieczność zwrotu dotacji.  

Przy zatrudnieniu od miesiąca października koordynatora kwota do zwrotu będzie mniejsza. 

Zwróciła uwagę, że koordynatorzy pod swoją opieka posiadają średnio 30 rodzin co skutkuje 

dużym obciążeniem pracą i brakiem wypełnienia obowiązku ustawowego, który wskazuje 

aby pod opieką koordynatorów znajdowało się tylko 15 rodzin. 

Podała informacje dotyczące przepisów w sprawie objęcia opieką rodzin zastępczych przez 

koordynatorów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że dotacja dotyczy dofinansowania do wynagrodzeń. 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Poinformowała, że wynosi 50% maksymalnie od kwoty 2500,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że środki jakie są zabezpieczone na zatrudnienie koordynatora są 

zabezpieczone jedynie do końca roku. Zatem zatrudnienie musiałoby być na taki sam okres 

czasu, gdyż podejmując decyzję o dłuższym okresie zatrudnienia nastąpi wejście  

w zobowiązania roku przyszłego. 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Poinformowała, że dotacje w przyszłym roku będą wypłacane. Ustawa gwarantuje wypłaty 

dotacji do końca 2017 roku. 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Przekazała, że ma wątpliwości co do obliczeń dotyczących zwrotu dotacji.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby temat ten został wyjaśniony przez Skarbnika Powiatu i decyzja zostanie 

podjęta na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpatrzeniu przedmiotowej sprawy w późniejszym 

terminie, po przeprowadzeniu analizy finansowej przez Skarbnika Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że należy 

wskazać przedstawicieli organu prowadzącego do składu Komisji konkursowej. 

Wyraził wolę przewodniczenia komisji konkursowej i zaproponował do jej składu Pana 

Andrzeja Potyrę i Panią Danutę Patkowską. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 50/159/2015 z dnia 14 września 2015 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) w sprawie zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 50/160/2015 z dnia 14 września 2015 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 

rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 50/161/2015 z dnia 14 września 2015 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

4) w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia dróg kategorii dróg 

gminnych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
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Poinformował o sprawie dotyczącej propozycji Marszałka dotyczącej przejęcia drogi 

wojewódzkiej. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg 

Przekazał, że Marszałek poinformował, że zostanie podjęta uchwała o zdjęciu kategorii dróg 

wojewódzkich Nr 128 i Nr 121 na terenie Powiatu Myśliborskiego. Łączna długość tych dróg 

to 33,5 km. Zgodnie z nowa ustawą o drogach publicznych po podjęciu uchwały przez 

Sejmik drogi te staną się drogami powiatowymi. Ustawa mówi o tym, że Powiat może tyle 

samo km dróg przekazać gminom. Zwrócił uwagę, że drogi powiatowe są o zupełnie innych 

standardach. Na terenie Powiatu wstępuje 14,6 km byłej drogi krajowej Nr 3 i kilkaset 

metrów byłej drogi Nr 26. Brak jest zachowanych proporcji. Marszałek chce przekazać dużo 

więcej km dróg wojewódzkich niż faktycznie z naszego terenu zdejmie. Przekazał, że 15 km 

przejdzie na drogę wojewódzka, a Powiat otrzyma 33,5 km obecnych dróg wojewódzkich. 

Spowodowane to jest tym, że Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Koszalinie 

i Marszałek Województwa nie widzą możliwości przekazania dróg wojewódzkim dla Pyrzyc. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że nie ma zachowanej proporcjonalności. Przekazanie dróg nastąpi w sposób 

niesprawiedliwy. Droga ta miała zawsze charakter ponadlokalny. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg 

Zwrócił uwagę, że droga krajowa Nr 3 jest obecnie droga gminną. Zwrócił uwagę, że  

w nowelizacji ustawy jest zapis, że te gminy, które stały się właścicielami dróg krajowych 

mają możliwość w ciągu 90 dni podjąć uchwałę o zdjęciu kategorii drogi gminnej, która 

automatycznie stanie się drogą wojewódzką. Powiat może przekazać drogi powiatowe dla 

gmin.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy Powiat może wyrazić sprzeciw w tej sprawie? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że Powiat nie będzie w stanie udźwignąć tego tematu. Drogi, które miałyby 

być przejęte, czyli min. ul. Łużycka, Celna i Ogrodowa są drogami bardzo ciężkimi  

w utrzymaniu.  

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg 

Odczytał propozycję pisma skierowanego do Marszałka Województwa w przedmiotowej 

sprawie. 

Zwrócił uwagę, że jeżeli uchwała zostanie podjęta przez Sejmik jedyną drogą sprzeciwu 

będzie jej zaskarżenie do WSA. 

 

Kolejno: 

 

Przedstawił projekt uchwały dotyczący zaopiniowania propozycji Burmistrza Myśliborza  

w zakresie pozbawienia kategorii dróg gminnych w celu zaliczenia do kategorii dróg 

wojewódzkich byłej drogi krajowej nr 3 oznaczonej numerem geodezyjnym 139 i 167 obręb 

Głazów, 49/1 i 49/3 obręb Renice, 250, 253 i 325 obręb Ławy oraz drogi krajowej nr 26 

oznaczonej numerem geodezyjnym 223/3 i 236/5 obręb Renice. 

Zwrócił uwagę, ze działania Marszałka nie maja związku z tą uchwałą i proponuje się jej 

podjęcie.  
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 50/162/2015 z dnia 14 września 2015 roku w sprawie 

zaopiniowania propozycji pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie sprawy: 

 

1)  Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie usługi polegającej na 

przeprowadzeniu badań psychologicznych zawodowym rodzinom zastępczym oraz 

prowadzącym rodzinne domy dziecka. 

 (Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z karta sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 
 

1. Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zawnioskował o przesunięcie tablicy białej (teren zabudowany) na drodze łączącej Barlinek  

z Rychnowem – ul. Myśliborska do miejsca gdzie stoi tablica zielona z nazwa miejscowości 

„Moczkowo” (przed działkami). Obecnie obowiązuje w tym miejscu odpuszczalna prędkość 

do 90 km/h, a ruch osób pieszych i rowerzystów na tym odcinku od wielu lat wzrasta. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu przedmiotowego wniosku dla Wydziału 

Inwestycji, Komunikacji i Dróg. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

2. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył sprawę dotyczącą parkingów przy ZSP Nr 3 w Myśliborzu. Przekazał, że istnieje 

możliwość uregulowania przesunięcia znaku zakazu postoju oraz możliwość korzystania 

terenu jednej firm znajdujących się przy tej drodze. 

 

3. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył sprawę dotyczącą zatrudnienia dyrektora PCPR w Myśliborzu. Poinformował, że 

należałoby podjąć decyzję w tej sprawie.  

Zaproponował, aby sprawę tę uzgodnić z kancelarią prawną na kolejnym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu. 

 

4. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił sprawę dotyczącą możliwości zagospodarowania budynku po Komendzie 

Powiatowej Policji w Myśliborzu przy ul. Piłsudskiego na potrzeby Powiatowego Urzędu 

Pracy w Myśliborzu. Poinformował o kosztach ogrzewania przedmiotowego budynku.  

Przekazał, że przeniesienie jednostki przyniesie oszczędności. 

Zwrócił uwagę, że należy sprawdzić, czy istnieje możliwość ustalenia trwałego zarządu dla 

tego budynku. Zwrócił uwagę na możliwości pozyskania środków unijnych. 
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Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału GKN  do przygotowania informacji na 

temat możliwości przeniesienia siedziby Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu do 

budynku będącego dotychczasową siedzibą Komendy Powiatowej Policji w Myśliborzu 

mieszczącego się przy ul. Piłsudskiego w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Arkadiusz Janowicz     -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

4. Urszula Sawicka     -    Członek Zarządu               ...............................                     

5. Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu                ............................. 

 

 


